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Skinnarvikens intresseförening    Årsmöte 2023 

Protokoll 
 

Tidpunkt  2023-07-23 

Plats  Församlingshemmet, Saxemara 

Närvarande Ägare till 67 fastigheter – varav 14 via fullmakt. 

 

1 Mötets öppnande 

2 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. 

 

3 Val av ordförande och sekreterare vid mötet 

Gunilla Silverberg väljs till ordförande för mötet, Margareta Vogel 

väljs till sekreterare. 

 

4 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställes enligt utskick. 

 

5 Justering av röstlängd  

Vid mötet närvarar 67 medlemmar (varav 14 med fullmakt) vilket 

överstiger 50% av antalet röstberättigade medlemmar i föreningen 

(98). Därmed är mötet beslutsmässigt. 

 

6 Fråga om mötets behöriga utlysande 

Årsmötet godkänner att kallelse med dagordning, 

stadgeändringsförslag och verksamhetsberättelse är utsänt i 

behörig tid.   

7 Val av justeringsman  

Till justeringsman väljs Jan-Otto Kleremark att jämte ordföranden 

justera protokollet. 

 

8 Styrelsens verksamhetsberättelse 

Styrelsens verksamhetsberättelse föredras av styrelsen, den är 

utsänd med kallelsen. Föredragning av vägarnas underhåll, 

genomförda vägprojekt och det ekonomiska läget. 

Genomgång av Utredningen om att få en långsiktigt hållbar 

grund för vägarna i Bökevik. Sistnämnda är en ren 

informationspunkt. Utredningen finns på hemsidan.  

Genomgång av detaljplanearbetet som görs i Ronneby Kommun, 

planarkitekt Viktoria Sandberg som kommer att kalla 

fastighetsägarna till informationsmöte efter sommaren. 

Aktiviteter i området omnämns och hemsidan presenteras. 
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9 Fastställande av balans och resultaträkning 

Balans och resultaträkning fastställes. 

 

10 Revisorernas berättelse 

Revisorerna föredrar revisionsberättelsen. 

 

11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Revisorerna föreslår årsmötet att besluta om ansvarsfrihet för 

styrelsen. Årsmötet ger styrelsen ansvarsfrihet. 

 

12 Arvoden  

Inga arvoden till styrelsen är föreslagna för det kommande året.  

 

13 Fastställande av årsavgift och eventuell extra avgift 

Styrelsen föreslår höjning av årsavgiften till 1400 kr för bebyggd 

fastighet och 700 kr för obebyggd fastighet utifrån inflation, ökade 

material- och transportkostnader samt kommande färdigställande av 

vändplaner. Årsmötet fastställer de föreslagna nivåerna på årsavgift.  

 

14 Bestämmande av tidpunkt för inbetalning av 

avgifter samt för nästa årsmöte  

Betalning av årsavgiften ska ske före 1 september. 

Nästa årsmöte blir: 28/7 2024 kl 10.00. 

 

15 Val till styrelse, revisor och suppleanter, valberedning samt 

midsommarkommitté 

Styrelsen för 2023-2024 väljs enligt valberedningens förslag: 

Ordförande:   Gunilla Silfverberg (1 år kvar)  
Vice ordförande:   Mikael Nyström, nyval 2 år 

Kassör:   Jens Lundsten (1 år kvar) 
Sekreterare:   Margareta Vogel, omval 2 år 

Vice sekreterare, webbansv:  Jarl Risberg (1 år kvar) 

Ledamot, vägförbättringar:  Åke Stridh, omval 1 år 
Ledamot, vägförman:  Reid Cederlund omval 2 år 

 
Revisorer väljs enligt valberedningens förslag: 

Revisor:   Thomas Larsson, omval 2 år 

Revisor:   Hans-Ebbe Lindskog (1 år kvar) 
Revisorssuppleant:   Per-Olof Morell (1 år kvar) 
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Midsommararrangör:  Mia Ahlström och Eva Elmfors (1 
år kvar) samt Johan och Marie 

Mathiasson, nyval 2 år. 

 
Valberedning:   Monika Oredsson, omval 2 år

    Kristina Arheden (1 år kvar) 

16 Motioner och styrelsens förslag (Bilaga 1) Förslag till 

stadgeändringar 

Inga motioner från medlemmarna har inkommit. Styrelsens 

förslag till stadgeändringar föredras. Ytterligare två förändringar 

föreslås under mötet och accepteras av årsmötet gällande 

formuleringar. 

§1 ett tillägg ”natur-” 

§10 tillägg ”anläggning” - så att även vägren och stenmur omfattas. 

 

17 Beslut om stadgeändring 

Årsmötet godkänner stadgeändringar med majoritetsstöd för 

förslagen.  För att träda i kraft krävs ytterligare ett medlemsmöte 

eller årsmöte som godkänner förslaget 

 

18 Övriga ärenden 

▪ Arbetsdag – söndag 30 juli kl 10.00. Samling vid 

tennisbanan. 

▪ Information om aktiviteter vid boulebanan – Stefan Lindmark 

Regler finns på hemsidan. Öppen för alla.  

▪ Information om Fiberföreningen – Jan-Otto Kleremark 

Fiberföreningen säljs till Miljöteknik och pengar kommer att 

återbetalas till medlemmarna. 

 

19 Mötet avslutas 

Ordförande Gunilla Silverberg tackar för visat intresse och 

förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Margareta Vogel, sekr 

 

 

 

Gunilla Silverberg, ordf  Jan-Otto Kleremark, justerare 

 
 


